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За най-важните проекти София ще разчита на заеми    

Столичната община за поредна година ще разчита на кредити и средства от оперативни
програми за най-важните проекти. Това става ясно от проектобюджета на общината за
2011 г., който беше представен подробно вчера от кмета Йорданка Фандъкова и
ресорните зам.-кметове.
От средствата за капиталови разходи в размер на 624 млн. лв. близо 324 млн. лв. са
европейско финансиране, а 131 млн. лв. са кредити. Капиталовите разходи са близо
половината бюджет на общината за тази година.
В перото за капиталови разходи е включено изграждането на завода за боклук,
въпреки че Европейската комисия поиска преразглеждане на цената на съоръженията
и не е ясно дали и кога проектът ще бъде одобрен. Отново са заложени парите по
заема от Европейската инвестиционна банка от 40.4 млн. лв. за изграждане на пет
кръстовища на две нива, което се отлага вече две години.
Отделно се очаква одобрението на 50 млн. евро по оперативната програма "Регионално
развитие", които заедно с 12 млн. евро съфинансиране от общината ще бъдат вложени
в подобрения в градския транспорт - разширяване на системата за електронно
таксуване, нови информационни табла и навеси по спирките, нови автобуси и ремонт на
релсите.
"Ще се търсят евросредства и за завършване на околовръстното шосе", обяви главният
архитект Петър Диков. Той добави, че тази година ще започне проектирането на
подземни паркинги, въпреки че пари за това бяха заложени в бюджета за 2010 г.
"Смятам за личен мой провал факта, че за четири години не започна изграждането на
нито един подземен паркинг", каза Диков.
За собствените приходи общината ще разчита предимно на данък сгради, данъка върху
колите и този върху сделките с имоти. И по трите пера е заложено завишение спрямо
миналата година. От данък сгради общината очаква да събере 88 млн. лв., като
увеличението ще дойде от по-високите данъчни оценки в някои квартали заради новото
райониране.
Освен това фирмите ще плащат вече върху по-високото между данъчната оценка и
отчетната стойност на имота, обясни зам.-кметът по финансите Минко Герджиков.
Общината очаква и повече приходи от жилищата, които досега са били използвани без
акт 16 и за които не са плащани данъци.
От данъка върху превозните средства кметството също очаква повече приходи тази
година - заложени са 77 млн. лв. и то при положение че предвидените 74 млн. лв. за
2010 г. няма да бъдат събрани.
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"Разчитаме на по-добра събираемост, защото заедно с КАТ вече установихме 10 хил.
автомобила, които не са регистрирани в общината", обясни Герджиков. Тази година
Пътна полиция щяла да подава всеки месец на общината информация за колите,
получили нови номера, а при прехвърляне кметството ще иска разписка за платен
данък.

Ще се прави парк за 1 млн. лв.
Новост в бюджета на София са заложените средства за ремонти на паркове. За първи
път от години ще бъде направен нов парк - "Възраждане", за което са отделени 1 млн.
лв. За реконструкция на парк "Гео Милов" са предвидени 600 хил. лв., толкова са
отделени и за възстановяване на парк "Лебеда". Тази година ще бъдат основно
ремонтирани повечето детски площадки в града, обяви зам.-кметът по екологията
Мария Бояджийска. За това ще има 1.2 млн. лв.
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